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In this extraordinary and beautifully-written autobiography, Asad tells of his initial
rejection of all institutional religions, his entree into Taoism, his fascinating travels as a
diplomat, and finally his embrace of Islam.

作者介绍: 

Muhammad Asad, born Leopard Weiss in the Polish city of Lvov in 1900, was the
grandson of an orthodox Rabbi. By this early twenties he could write and read German,
Franch and Polish languages. He took to journalism and travelled Middle East as the
correspondent of 'Franfurter Zeitung' of Germany.

After his conversion to Islam, he again travelled and worked throughout the Muslim
world, including Arabia, Iran, Jordan, North Africa and Pakistan, In 1953 he was
appointed as Pakistan's plenipotentiary to the United Nations. He moved to Morocco
where he completed his magnum opus, the 'Message of the Qur'an.' He later settled in
Lisbon where he died on 20th February 1992.

Asad's other works include 'Islam at the Crossroads', Principles of State and
Government in Islam', and 'Sahih Bukhari: Early Years of Islam.'
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书评

几年以前, 我就曾说过" 我不是一个信教徒, 但我有自己的信仰."
我对宗教或多或少有些兴趣,而仅仅是兴趣. 之前有读过两本关于基督教的书,
也看过一点《新约》。《
通往麦加之路》是一本关于伊斯兰世界的游记,而对一个生活在受西方思想强烈影响的
东方(我们自谓)世界的人, 对这个...  

-----------------------------
今天终于把这本书看完了，首先要说这本书翻译的挺好，不像以前的书翻译的特别粗糙
，看的时候有些词很别扭。其次这本书的内容很吸引人，每次都和作者一起穿越沙漠，
露营、神秘的出行，听着行人的故事，想起古兰中的故事，穿越穆圣时代。。。没有内
心的挣扎，回归就在不知不觉...  

-----------------------------
1954年8月,一本优秀的书籍震撼了美国，就是《通往麦加之路》,作者穆罕默德•阿萨
德。本书结合主人公的回忆录和旅行见闻讲述了作者的归依历程，文中讲述了他穿越欧
洲精神沙漠和阿拉伯半岛沙漠的故事，作者通过历尽艰险，千里跋涉，终于踏上伊斯兰
的信仰绿洲。 1954年8月,一...  
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